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Antwoorden van de Minister van Justitie op vragen van het lid Pechtold (D66) over
tekortschietende bestrijding van belaging door politie. (nr. 2070804600; Ingezonden 9
november 2007)

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht "Ex-commando's tegen stalkers"? 1)

Vraag 2
Deelt u de mening dat het bestrijden van stalking, en de vervolging daarvan sinds de
inwerkingtreding van de initiatiefwet van het lid Dittrich c.s. inzake strafbaarstellingen van
belaging 2) een publieke taak is?

Antwoorden 1 en 2
Voor de beantwoording van deze vragen verwijs ik naar mijn antwoorden op de vragen van de leden
De Roon en Brinkman over het gebrek aan bescherming tegen stalkers (nr. 2070804570).

Vraag 3
Hoe beoordeelt u de sterke stijging van het aantal onvoorwaardelijke sepots? In welke mate
draagt het feit dat de politie niet toekomt aan het aanpakken van stalking bij aan deze
stijging?

Antwoord 3

Uit informatie van het openbaar ministerie is mij gebleken dat over de afgelopen jaren geen sterke
stijging heeft plaatsgevonden van het aantal onvoorwaardelijke sepots in zaken die betrekking
hebben op stalking. Over de periode 2002 tot en met 2006 schommelt het percentage
onvoorwaardelijke sepots tussen de 9% en 13%. Over de eerste acht maanden van 2007 is dit
percentage zelfs lager, namelijk 5%. In het merendeel van de bij het openbaar ministerie ingekomen
zaken wordt een dagvaarding uitgebracht.

Vraag 4
Hoe beoordeelt u het feit dat sommige mensen die gestalkt worden en het zich wél kunnen
veroorloven een particulier bedrijf in te huren wellicht effectiever worden geholpen dan
minder draagkrachtigen? Is hierbij naar uw oordeel sprake van rechtsongelijkheid?

Antwoord 4
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Slachtoffers van belaging kunnen in ieder geval voor advies en/of het indienen van een klacht bij de
politie terecht. Ieder klacht wegens belaging wordt serieus opgepakt. Van rechtsongelijkheid is
daarbij geen sprake. Daarnaast biedt een marktpartij kennelijk diensten aan slachtoffers aan. Zolang
een dergelijke organisatie binnen de grenzen van de wet opereert, staat het haar vrij diensten aan te
bieden en daarvoor een vergoeding te vragen.

1) Telegraaf, 8 november 2007
2) Staatsblad 2000, 282


